
Udenrigsudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 18. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 7
Vil ministeren oplyse, hvilke initiativer ministeren fremadrettet vil tage for at
udbrede kendskabet til og brugen af mærkningsordningen?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Per Stig Møller
formand
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